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KOKOUSMUISTIO

PANK ry, tiemerkintävaliokunta kokous 1/2012

Aika: 7.2.2012 klo 9 - 12

Paikka: Gustavelund, Tuusula

Läsnä: Anders Nordström Cleanosol pj.
Harri Linnakoski Tielinja
Seppo Kemppainen Skanska Asfaltti
Kari Narva Road Consulting
Keijo Pulkkinen Tietomekka
Harri Spoof Pöyry CM
Tuomas Österman Liikennevirasto
Tero Ahokas Var-Ely
Anne Valkonen Pir-Ely
Tapio Syrjänen Ely
Jarmo Nousiainen NCC Roads
Risto Roivainen Ramboll Finland
Juha Äijö Ramboll Finland
Jukka Kirjavainen Carement
Ville Alatyppö HKR, Kuntaliitto sihteeri

Poissa:
Jarkko Valtonen Aalto-yliopisto
Antero Arola Kas-Ely
Markku Oila Teknos

1. Edellisen kokouksen muistio.
Hyväksyttiin muutoksitta.

2. Tiemerkintäpäivät 2012
Keskusteltiin sähköisestä ilmoittautumisesta. Sähköinen laskutus tekee vir-
kamiesten elämää vaikeaksi.

Mainontaa olisi voinut olla enemmän.

Käytiin ohjelma läpi. Ohjelma on hyvin valiokunnan toiminnan mukaista ja
ajankohtainen.

3. Paluuheijastuvuuden mittaaminen ja mittareiden kalibrointi
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Työryhmä paluuheijastuvuus ongelman ratkaisemiseksi on kokoontunut.

4. Maku-Indeksi
Spoof kertoi MAKU-päivityksestä, jonka pitäisi valmistua vuoden loppuun
mennessä. Nyt olisi aika reagoida. Tekemässä ovat Jouko Kankainen ja Ari
Huomo.

Tällä hetkellä korjataan hoidon ja kunnossapidon erillisindeksillä. Muita ei
saa käyttää, ellei sopimuksen pituus ole yli 10 vuotta. Päällystyksissä voi-
daan käyttää M-osaindeksiä.

Isoa kuvaa ei muutta vaikka sisällytetään tiemerkintämateriaaleja MAKU-
indeksiin. Alalla pitäisi alkaa tekemään töitä tiemerkintäindeksiä päällys-
teindeksille vastaavalla statuksella. Pienempi paino saadaan jos tiemerkin-
täkustannusrivi lisätään päällysteindeksiin.

Pirkko Lehtinen ja Ilkka Hemmilä/Tilastokeskuksessa ovat avainhenkilöitä.
Pankin osalta avainhenkilöinä olisivat Nordström, Himanka ja Ahokas. Ha-
lukas mukaan tulijana on Spoof.

 tavataan henkilöt Tilastokeskukselta ja avataan tiemerkintä- ja päällys-
temaailmaa heille, että saadaan juna liikkeelle.

Kysyä voisi myös, miksei osaindekseillä saada korjata, vaan korjaukseen
pitää käyttää kokonaisindeksiä.
Keskustelurunko pitää valmistella ennen kokousta.

Tiemerkintäindeksin luominen on erittäin hankalaa. Voisi miettiä voidaanko
tehdä bitumi-indeksiä vastaava indeksi.

Asiaa käsitellään seuraavassa kokouksessa.

5. CE-merkintä
Arola kertoo tilanteesta päivien yhteydessä. Keskustelua on ollut testiken-
tästä, mahdollinen aloitus kesällä 2012 (E18 läheltä Norjan rajaa).

6. Kunta-asiakirjat
Nousiainen kertoo tilannekatsauksen päivillä.

7. Tiemerkintäkoulutus
Linnakoski on tavannut Amiedun opettajaa. Tiemerkintäasiaa on saatavissa
opetukseen Kaksi koulutusta: Ammattitutkinto (puolipäivää tiemerkinnöistä)
ja rekrytointikoulutusta (päivä uusille ihmisille).

Viikolla 12 on ensimmäinen 5 päivän kurssi, johon on mahdollista saada
tiemerkintöihin puoli päivää. Asia on valiokunnasta nyt kiinni.

Syksyllä on rekrytointikoulutus.
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Valkonen on menossa 16.4. menossa luennoimaan kolmeksi tunniksi
TTY:hyn. Mukana on myös urakoitsija kertomassa teknisistä asioista. Ai-
neisto kootaan opetukseen valmiiksi, jota myös esim. Valtonen voi käyttää
hyödyksi.

Materiaalia kerätään yhteen. Ensimmäinen kierros menee akselilla Valko-
nen-Linnakoski-Nordström.

8. Urakkakilpailut
Pirkanmaa tulossa. Lapin ja Keski-Suomen aikataulut ovat jo tiedossa, mut-
ta ei vielä Hilmassa.

9. InfraRYL
Päivitys on alkamassa. Mukana on Linnakoski-Nousiainen-Österman.

10. Muut asiat
PANKin nettisivuja ollaan uudistamassa. Tavoitteena on että kaikki jul-
kaistava tieto on nettisivujen kautta saatavissa.

11. Valiokunnan kokoukset vuonna 2012

25.5. 9:30 Tampereella (ELY)
13.9. 9:00 Pasilassa (ensin PANK sitten kehittämisryhmä).
4.12. 9:30 Oulussa (Tietomekka)

Liitteet:

Jakelu: Osallistujat ja poissaolevat
Ossi Himanka, Anne Sund, Heikki Jämsä, Lars Forstén, Tapio Syrjänen


